
 - 1 - 

              ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
 
  

PROCES-VERBAL 
 

Încheiat astăzi 14.10.2019 la Şedinţa extraordinară convocată de îndată a Consiliului local 
 

 Şedinţa a fost deschisă de secretarul municipiului Caracal, Rădescu Viorel Emil, care a făcut 
prezenţa, arătând că sunt prezenţi 14 consilieri locali din cei 19 consilieri locali aleşi.  
 Având în vedere prevederile art. 133 alin. 2, art. 134 alin. 4, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, secretarul municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în 
condiţii legale având în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul 
municipiului Caracal prin adresa nr. 50546/11.10.2019 în baza Dispoziţiei nr. 744/11.10.2019. 

 Ca preşedinte de şedinţă a fost propus domnul consilier Bușică Alexandru propunerea fiind 
aprobată în unanimitate.  

Preşedintele de şedinţă  dă cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi. 

Domnul Primar, dă citire ordinei de zi. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi,  aceasta fiind aprobată în unanimitate. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
 
1.Proiect de hotărâre nr. 207/11.10.2019 referitor la aprobarea cotei de cofinanţare 

reprezentand 2% din total investitii, în sumă de 925.910 euro (echivalent 4.405.757,55 lei la cursul 
mediu din luna aprilie 2019: 1 euro=4,7583 lei), din bugetul local, reprezentand cheltuieli eligibile si 
neeligibile din cadrul „Proiectului Regional de dezvoltare a infrastructurii de apa și apa uzată din 
județul Olt, în perioada 2014-2020”. 

  Domnul director Ionescu Adrian Nicolae: prezintă proiectul de hotărâre, acești bani se vor da 

anual, după încheierea contractului de finanțare. 
Domnul primar: acești bani ne se vor da acum. 
Domnul consilier Ștefănescu Smarandache Niculae: ce urmează? 
Domnul director Ionescu Adrian Nicolae: deocamdată acest proiect este pe perioada de derulare 

2019-2023. 
Domnul primar: mereu am ținut legătura cu cei de la C.A.O. Slatina, ei conduc acest proiect, 

spun că mereu merg la București, asta este una dintre procedure ca proiectul să meargă mai departe, eu 
sper să se facă cât mai curând pentru că noi vorbim de el din 2016, este un proiect destul de mare la 
nivelul județului dar și la nivelul orașului nostru.  

 Domnul consilier Ștefănescu Smarandache Niculae: domnule director, eu știu că programul de 

finanțare este 2016-2020, nu am acum documentele la mine, dar așa este. 
Domnul director Ionescu Adrian Nicolae: așa scrie și în proiectul pe care vi l-am supus atenției, 

dare u vă spun calendarul pe care ni l-au furnizat cei de la C.A.O.. Cred că este o mica confuzie aici, 
banii poate se vor lua din programul 2014-2020 iar derularea se va face pe perioada 2019-2023. 

Domnul consilier Ștefănescu Smarandache Niculae: vă dau citire declarația președintelui 
județean Olt ”în urma acestei reactualizări pe care o vor face toate consiliile locale care fac parte din 

C.A.O. și vor beneficia de investiții prin acest program, noi o să încărcăm în sistem această actualizare 
iar comisia europeană să se pronunțe să dea OK-ul, dacă totul este în regulă până la finalul anului vom 
avea contracte de finanțare semnate, urmând să scoatem la licitație toate aceste lucrări”. Prea multe 
condiționări în această declarație, prea mulți de ”dacă” iar noi știm foarte bine, comisia europeană nici 
nu s-a constituit, nu mai are când să se constituie așa că până la sfârșitul anului e vorba practice de 
2020. 

Domnul primar: înapoi nu mai putem da, nu avem ce să facem, trebuie să mergem înainte și să 
trăim cu speranța că poate proiectul acesta va ajunge cât mai repede în orașul nostru.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 14 voturi pentru. 
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2.Proiect de hotărâre nr. 208/11.10.2019 referitor la actualizarea  indicatorilor tehnico - 

economici ai „Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din județul 
Olt”. 

  Doamna Scheiber Dana: este vorba de același proiect și vreau să fac niște precizări. Proiectele 
pe fonduri europene sunt evaluate în două etape, prima etapă este evaluarea administrativă în care se 
verifică dacă sunt toate documentele dacă sunt prezentate cum trebuie, a doua etapă este verificarea de 
fond a proiectului respective și după aceea se alocă sau nu banii. Din câte rezultă din documentele 
prezentate de C.A.O., proiectul acesta nu a ajuns nici măcar în prima fază, este în faza de încărcare pe 
platforma electronică în care trebuie să pună și aceste hotărâri de aprobare a membrilor asociației, iar 
nouă ni s-au solicitat aceste două hotărâri. Modificările legislative prevăzute în OUG 114/2018 precum 
si rata inflației, cursul euro au determinat modificarea Devizului General al acestui proiect, de unde 
decurge și necesitatea actualizării indicatorilor tehnico economici ai „Proiectului regional de 
dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Olt”. 

 Domnul primar: oamenii trebuie să înțeleagă că aceste proiecte pe fonduri europene merg 

foarte greu. 
Domnul consilier Ștefănescu Smarandache Niculae: pe acesta cu aprobarea indicatorilor o să 

aveți tot timpul că este pe o perioadă dinamică, dacă mâine O.U.G. nr. 114/2018 se abrogă va trebui să 
venim iar cu actualizarea indicatorilor pentru că așa este normal să fie.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 14 voturi pentru. 
 
Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Bușică 

Alexandru declară închise lucrările şedinţei extraordinare convocată de îndată. 
 
 
 

 

        PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                  SECRETARUL MUNICIPIULUI, 
 

 

                 BUȘICĂ ALEXANDRU                                               RĂDESCU VIOREL EMIL  
 
 
 
 
 
 


